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Együttműködési aláírást
kötött az SZTE és a NI Hungary Kft. A magyar kkv szektornak meg kell erősödnie 2020-
ra.

A Szegedi Tudományegyetem nevében Szabó Gábor rektor és Devecz Miklós kancellár, a
National Instruments képviselőjeként pedig Ábrahám László Csaba szignálta azt a
dokumentumot, amely szorosabbra fűzi a kutatás-fejlesztési, oktatási és pályázati
együttműködést a hardvergyártó cég és a felsőoktatási intézmény között.

„Közös célunk az innováció fejlesztése” – szögezte le a rektor, aki kiemelte, az innováció nem
azonos az ötlettel, mivel az előbbi esetében az újdonságnak gazdasági eredménnyel is kell
járnia. Az ötlet csak része ennek maximum öt-tíz százalékos arányban.

„2020-ig, azaz a következő öt-hét évben meg kell erősödnie a kkv szektornak, mivel ezután
már nem érkeznek strukturális alapok és források az országba. Fontos kis- és
középvállalkozások megerősödése, ugyanis 2008-ban is azok az államok – például Ausztria,
Kanada és Izrael – tűrték jól a válságot, ahol erősek voltak az ebbe a kategóriába tartozó
cégek” – mondta Szabó Gábor. Szerinte a magyar gazdaság nem jelentős szerepű a világban,
így alkalmazkodónak kell lennie.
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Kommentek

„1976 óta létezik Amerikában a cég, 2001 óta Debrecenben is van gyártóbázisunk” – mondta
Ábrahám László Csaba a múltról. Világszerte 35 ezer vevőt szolgálnak ki, szállítanak többek
között az IBM-nek, tavaly közel 160 milliárd forintos árbevételt értek el, azaz 100 millió forint
jutott minden munkatársukra, beleértve még a portásokat is. „Egy tonnányi elektronikát közel
fél millió dollárért tudunk értékesíteni, ez jóval magasabb érték, mint a gépkocsigyártás
esetében” – vetette össze a szintén fontos húzóágazatnak tartott autógyártással a saját
helyzetüket.

Céljuk az eddig az SZTE-vel megkezdett együttműködés magasabb szintre emelése, s esetleg a
jövőben a debreceni nyitott laboratórium párjának kialakítása Szegeden. E laborokba bárki
besétálhatna elektronikával kapcsolatos ötletével, s amennyiben meggyőzi őket az
elképzelésének hasznosságáról, megvalósításában saját gépparkjukkal segítik a feltalálót.
Ezzel támogatnák azokat a kkv-kat, akik nem tudnak befektetni három-öt millió forint
értékben, hogy ezeket kutatásokat önállóan végre tudják hajtani.

„Jó érzés és büszkeség a szegedi egyetemen dolgozni” – állította a kancellár, majd felsorolta az
utóbbi napok sikereit, a heliport működési engedélyének átvételét tegnapelőtt, az első beteget
szállító helikopter landolását tegnap, s szintén az előző nap aláírt együttműködési
megállapodást a Mediklaszterrel. Elmondta, többször járt a debreceni NI gyárban, s jó látni
annak fejlődését.

Most hat pontban írtak alá együttműködési megállapodást, de tegnap halászlé mellett még
két-három újabb lehetőséget is találtak ezeken felül, ami azt bizonyítja, hogy a stratégiai
megállapodás aláírását követően is kommunikálnak egymással. „Nem tonnákban lehet mérni,
hanem életminőség-javulásban a cég eredményeit” – vélekedett Devecz, aki bízik abban, hogy
ehhez most közösen járulhatnak hozzá, így mindkét partner hírneve növekedhet.

Hardvergyártóval működik együtt az SZTE – a halászlé adja az újabb
ötleteket. 
http://szegedma.hu/?p=552711
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